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Concept verslag vergadering Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gelderland via Zoom,  
24 juni 2021 
 
Aanwezig: dhr. A.J.M. Heerts (voorzitter), dhr. P. de Baat, dhr. J. Bengevoord, dhr. E. Blaauw (vervanger van mw. M. 
Besselink), dhr. M. Boumans, mw. A.H. Bronsvoort, dhr. S.W. van ’t Erve, dhr. A. van Hedel, dhr. T.C.M. Horn, dhr. 
H.A. Lambooij, dhr. J.H.A. van Oostrum, dhr. J.T.H.M. Penninx, dhr. J.N. Rozendaal, mw. M. Sanderse, dhr. H.J. van 
Schaik, dhr. A. Stapelkamp, dhr. B. van de Weerd, dhr. J.W. Wiggers  
 
dhr. D.G.L. Kransen (directeur VNOG), mw. J. Rooijers (districtschef PNOG), dhr. J.W. Brethouwer (GGD), dhr. J.P. 
Wassens (vervanger van mw. C. Kats), luitenant-kolonel R.G.A. Adrian (defensie), mw. S.H.M. Ornstein (waterschap 
Vallei en Veluwe), mw. W.J. Kleiboer (provincie Gelderland), dhr. F. Starke (bestuursadviseur VNOG), dhr. J. 
Wesselink (OL), mw. L. Segers (managementsecretaris VNOG), mw. H. Otten (communicatieadviseur)   
 
Afwezig: mw. M. Besselink, mw. Th.A.J. Burmanje, dhr. O.E.T. van Dijk, mw. T. Haseloop, mw. A. Vermeulen 
 
Notulist: mw. N. Knapen 
 
 
1. Opening 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
Mevrouw Vermeulen en de heer Van Dijk zijn met kennisgeving afwezig en worden niet vervangen. Mevrouw 
Besselink wordt vervangen door de heer Blaauw en mevrouw Kats wordt vervangen door de heer Wassens.  
Mevrouw Haseloop wordt waargenomen door de heer Rozendaal en de heer Van Schaik neemt waar voor mevrouw 
Burmanje.   
 
Aan het eind van de vergadering wordt stilgestaan bij het feit dat dit de laatste reguliere vergadering is van 
luitenant-kolonel Adrian en burgemeester Penninx.   
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 25 maart 2021 
 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de samensteller.  
Naar aanleiding van het verslag zijn er geen opmerkingen.  
 
De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 
 
Mededelingen:  
 
Geen opmerkingen. 
 
Ingekomen stukken: 
 
Punt 8, Verkenning van regionale regie op bevolkingszorg en crisiscommunicatie: 
De heer De Baat wijst op de zin dat de commissie adviseert om de crisiscommunicatie te beschouwen als 
eigenstandig proces onder verantwoordelijkheid van de gemeente. Hij biedt zich aan om het betreffende 
werkgroepje te ondersteunen.  
De heer Kransen antwoordt dat dit loopt via het Veiligheidsberaad. Er wordt een ronde langs de velden gemaakt om 
bij de verschillende veiligheidsregio’s op te halen wat de bevindingen zijn ten aanzien van bevolkingszorg. Bekeken 
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wordt hoe participatie het best plaats kan vinden. De heer De Baat wordt toegevoegd aan het groepje dat hiermee 
bezig is.  
Mevrouw Bronsvoort voegt toe hierover bijgepraat te zijn in de laatste vergadering van de commissie 
Multidisciplinaire Veiligheid en zorg. De VNOG is goed aangehaakt en betrokken.  
 
TER VASTSTELLING 
 
4. Rampbestrijdingsplannen Trouw Nutrition Putten en Luchthaven Teuge 
 
De heer Van Schaik vraagt of de VNOG betrokken is bij de rampbestrijdingsplannen van Lelystad Airport? Wordt hier 
dan ook op geoefend en getraind? Graag aandacht voor de kazerne volgordetabel.   
Mevrouw Bronsvoort antwoordt dat er goede contacten zijn met omliggende veiligheidsregio’s. De heer Kransen 
antwoordt dat de vraag nog uitstaat en beantwoord zal worden. De luchthaven heeft een bedrijfsbrandweer die 
traint en oefent. De heer Kransen komt hierop intern terug bij de heer Van Schaik en mevrouw Bronsvoort.  
 
➢  De vergadering besluit conform voorstel.  
 
5. Vertegenwoordiging Gelderse Commissie Veiligheid Grote Rivieren 
 
➢ De vergadering besluit conform voorstel. 
 
6. Update Inkoopbeleid 
 
De heer Van Schaik geeft aan dat het om een technische aanpassing gaat. 
 
➢ De vergadering besluit conform voorstel.  
 
7. Krediet bluspakken en applicatiesystemen GHOR voertuigen 
 
De heer Van Schaik licht toe dat de feitelijke kredietaanvraag destijds niet formeel door het AB is vastgesteld waar 
dat wel verplicht is. Dit naar aanleiding van een opmerking van de accountant.  
 
➢ De vergadering besluit conform voorstel. 
 
8. Wijziging Gemeenschappelijke Regeling VNOG 
 
De voorzitter deelt mee dat 20 colleges een instemmend besluit hebben genomen. Vanuit Brummen en Ermelo is 
aangegeven dat de interne behandeling nog niet is afgerond.  
 
De heer Van Schaik uit – mede namens Ermelo – zijn waardering voor de wijze waarop dit zowel ambtelijk als 
bestuurlijk is opgepakt.  
 
De heer Van Hedel geeft aan dat het als raad niet gelukt is tijdig een reactie af te geven. Het is al wel besproken in de 
commissie waarbij geconstateerd kan worden dat er geen nadere reactie te verwachten is vanuit Brummen.  
 
➢ De vergadering besluit conform voorstel.  
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TER BESPREKING EN VASTSTELLING 
 
9. Vaststelling jaarrekening 2020 en 
10. Bestemming jaarresultaat 2020 
 
De heer Van Schaik licht toe dat ervoor gekozen is om het grootste deel van het jaar-rekeningresultaat 2020 terug te 
storten naar de desbetreffende gemeenten en € 550.000 beschikbaar te houden voor het project Zelfredzaam en 
Risicobewust naar aanleiding van eerdere gesprekken vanuit de toekomstvisie. In de commissie Middelen is dit 
uitgebreid besproken. Overigens betekent het positieve jaarrekeningresultaat niet dat er geld is overgehouden maar 
ook dat bepaalde prestaties niet zijn geleverd. In de stukken is aangegeven wat corona-gerelateerd is. De accountant 
is tevreden over hoe alles op de rit staat en het tempo waarin alle verbeteringen zijn doorgevoerd waarbij bijna alle 
punten zijn afgerond.  
 
De heer Lambooij heeft respect voor de manier waarop de organisatie is omgegaan met het corona-jaar. Feitelijk is 
er geen € 4,9 miljoen overgehouden maar € 5,7 miljoen. Bij de tweede tussenrapportage is immers al € 834.000 aan 
de reserve toegevoegd. Om te voorkomen dat gemeenteraden de indruk krijgen dat niet alles wordt teruggestort 
wordt het unanieme standpunt van de commissie Middelen herhaald. Geef de € 4,9 miljoen in totaal terug omdat in 
de lopende begroting al duidelijk is dat de € 550.000 voor het programmaplan Zelfredzaam en Risicobewust uit het 
overschot 2021 te halen is.   
 
De heer Penninx kan zich vinden in het voorstel van de heer Lambooij maar wacht even de toelichting af. De 
gemeenteraad heeft de jaarrekening niet vastgesteld omdat de accountantsverklaring er niet was.  
 
De heer Van ’t Erve sluit zich aan bij de heer Lambooij. De gemeenteraad heeft verzocht een zienswijze in te dienen 
dat het van belang is om strak te sturen. De reserves zijn eigenlijk uitstekend, maar sommige reserves worden al 
onttrokken voordat over een resultaat gesproken wordt. Dat maakt het onduidelijk. Het voorstel van de heer 
Lambooij lijkt een logische keus maar het is geen halszaak als dit niet gebeurt.  
 
De heer Wiggers kan met beide opties leven. Vanuit de eerste financiële verkenning lijkt er met de kennis van nu een 
klein overschot te zijn. Aanbevolen wordt te bekijken welke elementen uit de bezuinigingen over 2020 en 2021 
structureel zijn dan wel incidenteel vanwege corona zijn.  
 
De heer Van Hedel heeft geen opmerkingen ten aanzien van de jaarrekening, maar er wordt vanuit de gemeenteraad 
een amendement ingediend ten aanzien van de begroting. Daarin spreekt de raad complimenten uit richting de 
VNOG, maar er wordt ook nadrukkelijk opgeroepen om terughoudend te zijn m.b.t. de financiën. Het pleidooi van de 
heer Lambooij wordt ondersteund.  
 
Mevrouw Bronsvoort merkt op dat de systematiek heel strikt gevolgd kan worden. Per saldo zal het niet uitmaken 
wat terug gaat naar de gemeente.  
 
De heer Horn steunt de opmerking van de heer Lambooij. Dit is uitgebreid besproken in de commissie Middelen en 
het is ook een punt geweest in het financieel ambtenaren overleg. Het zou correct zijn als de betreffende advisering 
opgenomen zou zijn in het stuk.  
 
De heer Van Oostrum steunt de opmerking van de heer Lambooij.  
 
De heer Van Schaik erkent dat het onderwerp uitgebreid aan de orde is geweest in de commissie Middelen. Wat 
meespeelt is dat de pilots die in Harderwijk en Winterswijk gedaan zijn uitgerold kunnen worden naar andere 
gemeenten. Tegelijkertijd wordt de andere pilot vanuit de Achterhoek geïmplementeerd op de Veluwe. Op het 
moment dat gekozen wordt voor de volgende begroting ontstaat er vertraging in dit proces. Als je het 
jaarrekeningresultaat 2020 hanteert blijven bedrag en reservering gelijk, maar kan in 2021 al gestart worden. Het is 
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transparant in beeld gebracht en daarmee ook voor alle raden inzichtelijk gemaakt dat het de intentie is om op deze 
manier het resultaat te gebruiken. Het volledige bedrag kan teruggestort worden, maar dan wordt later gestart met 
de doelstellingen die zijn geformuleerd. In het DB is vrij uitgebreid stilgestaan bij het advies van de commissie 
Middelen en daar zijn ook alle voor- en nadelen tegen elkaar afgewogen. Vandaar dat het voorstel op deze manier is 
voorgelegd.  
 
➢ De vergadering besluit conform voorstel voor wat betreft het vaststellen van de jaarrekening 2020.  
 
De bestemming van het jaarresultaat 2020 is nog punt van discussie. De heer Van Schaik geeft aan dat richting de 
gemeenteraden altijd het bedrag van € 4.345.000 is gecommuniceerd en niet de € 4,9 miljoen. Daar is in de eigen 
begrotingen rekening mee gehouden. Met een begrotingswijziging kan het weliswaar doorgevoerd worden in de 
begroting, maar dat betekent mogelijk een vertraging in het project.  
 
De heer Lambooij merkt op dat wat terugkomt incidenteel geld is en daar is geen rekening mee gehouden in de 
begroting van de raden. Over 2021 is het geld beschikbaar en het is verstandig dat dan te gebruiken; daar is geen 
raadsbesluit voor nodig. Binnen de VNOG gaan de gemeenteraden niet over de jaarrekening; zij mogen daar slechts 
kennis van nemen.  
De heer Van Schaik wijst erop dat juist in de GR is geamendeerd dat begrotings-wijzigingen aan de gemeenteraden 
moeten worden voorgelegd.   
 
De heer Horn herhaalt dat over dit punt uitgebreide discussie heeft plaatsgevonden en het was correct geweest om 
hierover iets op te nemen in de beslisnota.  
 
De voorzitter stelt voor om het besluit m.b.t. punt 10, Bestemming jaarresultaat 2020, terug te laten komen bij punt 
13 van de agenda “Eerste financiële verkenning”.  
 
11. Programmaplan Zelfredzaam en Risicobewust  
 
Mevrouw Bronsvoort licht toe dat er een heel mooi plan ligt en de hoofdlijnen zijn al eerder besproken. De VNOG 
laat zich hiermee op een andere manier zien. Het is een grote stap op de risicobeheersing uit de toekomstvisie. Er is 
heel gedegen naar gekeken en het is goed onderbouwd. Iedereen wacht op de doorontwikkeling van het dashboard. 
Dit plan slaagt alleen als dit als VNOG en gemeenten samen gedaan wordt en dat de burgemeesters hun rol hierin 
pakken. Een mooi plan om snel aan de slag te gaan.  
 
De heer Van Oostrum is enthousiast over dit plan. Hij vraagt er aandacht voor om nadat de reserve is uitgeput dit 
structureel deel te laten uitmaken van de begroting.  
 
De heer Blaauw sluit hierbij aan. Het is verstandig te bekijken of dit in bestaande projecten verwerkt kan worden en 
te onderzoeken of er nog andere subsidie-mogelijkheden zijn.  
 
De heer Kransen geeft aan dat de structurele dekking vanaf 2023 in de Kadernota terugkomt. Er is sprake van 
cofinanciering van o.a. woningcorporaties vanwege een gezamenlijke verantwoordelijkheid.  
 
De heer Van Oostrum pleit nadrukkelijk voor een structurele dekking.  
Mevrouw Bronsvoort antwoordt dat dit absoluut de bedoeling is; het komt in de Kadernota en verdere uitwerking 
terug. 
 
➢ De vergadering besluit ten aanzien van de punten 1 en 2 conform voorstel.  

Beslispunt 3 komt aan de orde bij punt 13 van de agenda “Eerste financiële verkenning”.   
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12. Vaststelling begroting 2022-2025 
 
De Kadernota is op 10 december 2020 door het AB vastgesteld. Op 8 april jl. heeft het DB de begroting behandeld en 
deze is ter zienswijze aangeboden aan de raden. Vanuit de zienswijzen is niet iets meegegeven wat leidt tot een 
gewijzigde begroting.  
 
De heer Van ’t Erve is blij dat in paragraaf 5.1 de regels staan hoe om te gaan met reserves en voorzieningen. Dat is 
een mooie opvolging van de aanbevelingen van de commissie Van der Jagt/Van Arkel. Het zou goed zijn om voortaan 
in de jaarrekening de technische reserves aan te geven voordat gesproken wordt over het jaarresultaat ten behoeve 
van de duidelijkheid.  
 
➢ De vergadering besluit conform voorstel.  
 
13. Eerste financiële verkenning 2021 
 
De heer Van Schaik licht toe dat in de commissie Middelen is gesproken over een betere werkwijze en wat beoogd 
wordt met de financiële verkenning. Het is gewenst om in september inzicht te hebben in wat de financiële situatie 
is van de veiligheidsregio omdat er dan nog gelegenheid is om aan bepaalde knoppen te draaien. Aan de afdeling 
Financiën is gevraagd om samen met de controller na te denken over hoe voldoende zicht en grip te hebben op de 
financiële situatie halverwege het jaar. Dit wordt afgewacht. Voor nu ligt er een eerste financiële verkenning. Bijna 
alle aanbevelingen uit het rapport vanuit de commissie Van der Jagt/Van Arkel zijn uitgevoerd. Er volgt een evaluatie 
c.q. eindrapportage wat met de aanbevelingen is gedaan en welke losse eindjes er nog zijn.  
 
Er is een korte schorsing van de vergadering.   
 
Na hervatting van de vergadering legt de heer Van Schaik het dilemma voor wat door de heer Lambooij is geschetst. 
Zijn alternatieve voorstel is het bedrag van € 550.000 te halen uit (het overschot van) het begrotingsjaar 2021. In 
theorie kan dat betekenen dat eind 2021 bij gemeenten alsnog de € 550.000 moet worden opgehaald als het 
jaarresultaat 2021 niet behaald wordt. In het voorstel van het DB wordt uitgegaan van de jaarrekening 2020 waarbij 
duidelijk inzichtelijk is dat het resultaat behaald is. Indachtig de commissie Van der Jagt/Van Arkel is gesteld geen 
geld uit te geven wat er niet is. Hier kan van afgeweken worden maar dan moet het een hele bewuste keuze zijn dat 
een voorschot wordt genomen op een jaarrekeningresultaat wat er nog niet is.  
De heer Kransen voegt toe dat er voorgesorteerd wordt op een toekomst die niet zeker is. Op het moment dat 
besloten wordt om 2020 niet te belasten met dit bedrag, dan moet er volstrekte helderheid zijn over de financiering, 
want er is toch een risico. 
 
De heer Lambooij denkt dat het een theoretisch risico is. Je kunt eventueel beargumenteerd terug naar de raden als 
het nodig is, want er is immers transparant afgerekend over 2020. 
 
De voorzitter stelt vast dat de meningen verdeeld zijn. Inhoudelijk moet het project door, daar is iedereen het over 
eens. Een amendement op de eerste financiële verkenning zou als volgt geformuleerd kunnen worden: Er wordt 
uitgegaan van een overschot van minimaal € 2 miljoen corona-gerelateerd in 2021. Daarvan gaat € 550.000 naar het 
project Zelfredzaam en Risicobewust wat daarmee geborgd is voor 2021 en verder.  
Strikt formeel betekent dit dan dat het resultaat 2020 – agendapunt 10 – beslispunt 8 wordt bij het nu voorliggende 
agendapunt.        
 
De heer Boumans is het hier niet mee eens. Er ligt een helder en transparant voorstel van het DB dat recht doet aan 
alle financiële uitgangspunten en volstrekt duidelijk is richting de gemeenteraden. Er wordt geen voorschot 
genomen op een resultaat wat nog niet bekend is. 
De heer Van Schaik, de heer Blaauw, de heer Van de Weerd, de heer Stapelkamp en de heer Bengevoord steunen 
eveneens het voorstel van het DB.   
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Er is een korte schorsing van de vergadering.  
 
Na heropening van de vergadering deelt de voorzitter mee dat het oorspronkelijke voorstel – Agendapunt 10, 
Bestemming jaarresultaat 2020 – alsnog in stemming wordt gebracht.  
 
Voor het voorstel stemmen de gemeenten Aalten, Apeldoorn, Berkelland, Bronckhorst, Doetinchem, Elburg, 
Harderwijk, Hattem, Heerde, Montferland, Nunspeet, Oost-Gelre, Winterswijk.  
Tegen het voorstel stemmen de gemeenten Brummen, Epe, Lochem, Putten, Voorst.  
De gemeenten Ermelo en Oldebroek, Oude IJsselstreek en Zutphen zijn niet vertegenwoordigd .  
Het voorstel is aangenomen met 31 stemmen voor en 10 tegen.  
 
Concreet betekent dit:  
➢ Ten aanzien van agendapunt 10 “Bestemming jaarresultaat 2020” besluit de vergadering conform voorstel. 
➢ Ten aanzien van agendapunt 11 “Programmaplan Zelfredzaam en Risicobewust” besluit de vergadering 

conform voorstel.  
➢ Ten aanzien van agendapunt 13 “Eerste financiele verkenning” besluit de vergadering conform voorstel.   
 
PRESENTATIE 
 
14. Presentatie stand van zaken programma huisvesting  
 
De heer Van de Baardwijk, teamleider Vastgoed en Projecten, verzorgt een presentatie. Deze presentatie wordt ook 
toegestuurd.   
 
15. Rondvraag 
 
Luitenant-kolonel Adrian is vandaag voor het laatst aanwezig. De voorzitter dankt hem van harte voor zijn grote 
inzet, de inhoudelijke bijdragen en zijn betrouwbaarheid. Als dank ontvangt de heer Adrian een bos bloemen.  
 
Ook de heer Penninx is vandaag voor het laatst aanwezig; op 15 juli a.s. is het formele afscheid. Hij wordt van harte 
bedankt voor zijn inzet, zijn grote betrokkenheid en de prettige samenwerking.   
 
 
16. Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering, met dank aan allen.  
 
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gelderland op 28 
oktober 2021.  
 
 
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 
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Lijst van openbare besluiten van de vergadering van het algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-
Gelderland te Apeldoorn 
 
Vergadering: 24 juni 2021 
 
 
1. Opening  
-  
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 25 maart 2021 
Het algemeen bestuur stelt het verslag en de openbare besluitenlijst vast. 
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Het algemeen bestuur neemt kennis van de schriftelijke mededelingen en ingekomen stukken.  
 
4. Rampbestrijdingsplannen Trouw Nutrition Putten en Luchthaven Teuge 
Het algemeen bestuur besluit:  
1. De rampbestrijdingsplannen Luchthaven Teuge en Trouw Nutrition vast te stellen. 
2. De (oude) gemeentelijke rampbestrijdingsplannen voor Luchthaven Teuge en Trouw Nutrition in te trekken. 
 
5. Vertegenwoordiging Gelderse Commissie Veiligheid Grote Rivieren 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Burgemeester Marleen Sanderse van gemeente Hattem per 1 augustus te benoemen als vertegenwoordiger 

Gelderse Commissie Veiligheid Grote Rivieren namens de VNOG.  
 
6. Update Inkoopbeleid 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Het Inkoopbeleid 2016, vastgesteld 29 oktober 2015, in te trekken. 
2. Het Inkoopbeleid 2021 met terugwerkende kracht per 1 januari 2021 vast te stellen. 
 
7. Krediet bluspakken en applicatiesystemen GHOR voertuigen 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Een krediet ‘Bluspakken’ van € 731.200 toe te kennen. 
2. Een krediet ‘Applicatiesystemen GHOR voertuigen’ van € 30.000 toe te kennen. 
3. De kapitaallasten zijn gedekt in de meerjarenbegroting. 
 
8. Wijziging Gemeenschappelijke Regeling VNOG 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Vast te stellen, dat de colleges van tenminste tweederde van de gemeenten, die tezamen tenminste 

tweederde van het aantal in het algemeen bestuur uit te brengen stemmen vertegenwoordigen, tot de 
Tweede wijziging van de Gemeenschappelijke regeling VNOG 2010 hebben besloten; 

2. De datum van inwerkingtreding van Tweede wijziging van de Gemeenschappelijke regeling VNOG 2010 te 
bepalen op de achtste dag na bekendmaking van de wijziging; 

3. De colleges hierover te informeren door middel van bijgevoegde brief. 
  
9. Vaststelling jaarrekening 2020 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. De jaarstukken 2020 vast te stellen. 
2. De (restant) kredieten van 2020 naar 2021 over te hevelen conform hoofdstuk 13 van de jaarstukken.  
3. De kredietoverschrijding conform hoofdstuk 13 van de jaarstukken te autoriseren. 
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10. Bestemming jaarresultaat 2020  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Een tijdelijke bestemmingsreserve ‘Programma Zelfredzaam & Risicobewust’ in te stellen (tot eind 2025, 

looptijd programma) met een maximale hoogte van € 550.000 en van het resultaat 2020 € 550.000 hiervoor 
te bestemmen overeenkomstig de beleidsopgave uit de Toekomstvisie. 

2. De rest van het resultaat 2020 (€ 4.379.380) terug te laten vloeien naar de gemeenten conform de 
verdeelsleutel 2020. 

3. De begrotingswijziging 2021-6, ter uitvoering van beslispunt 1 en 2, vast te stellen. 
 
11. Programmaplan Zelfredzaam en Risicobewust 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. In te stemmen het programma Zelfredzaam en Risicobewust: 
• De grondslag is de pijler Zelfredzaam en Risicobewust uit de Toekomstvisie; 
• Risicogericht en informatiegestuurd werken met een eerste focus op de witte vlekken; 
• Maakt gebruik van bewezen gedragsbeïnvloedingsstrategieën; 
• Integrale aanpak zowel intern als met partners. 
2. Kennis te nemen van de programmabegroting Zelfredzaam en Risicobewust. 
3. Een gedeelte van het positieve jaarresultaat 2020 (€ 550.000) in te zetten voor het programma, waarvan  

€ 364.500 ter intensivering van het programma in 2022 en de regionale uitrol slimme sensoren; 
€ 185.500 voor de regionale uitrol dashboard brandweer. 

4. De begrotingen 2021 en 2022 hierop aan te passen. 
 
12. Vaststelling begroting 2022 – 2025  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. De ingediende zienswijzen van de gemeenten te betrekken bij de besluitvorming. 
2. De Programmabegroting 2022-2025 vast te stellen. 
3. De kredieten voor 2022 (bijlage 8 van de begroting) toe te kennen. 
4. De bijgevoegde aanbestedingskalender vast te stellen. 
5. De geactualiseerde tarievenlijst 2022 vast te stellen. 
6. De vastgestelde begroting aan te bieden aan Gedeputeerde Staten en via de colleges ter kennisname aan de 

gemeenteraden. 
 
13. Eerste financiële verkenning 2021  
Het algemeen bestuur besluit:  
1. De Eerste Financiële Verkenning 2021 vast te stellen. 
2. Het toegekende krediet ‘Magazijn Zutphen’ (€ 50.000, kapitaallast € 10.400 incl. rente, afschrijving 5 jaar) 

definitief goed te keuren. 
3. Een krediet ‘Stairmasters’ (€ 18.000, kapitaallast € 5.040 incl. rente, afschrijving 5 jaar) toe te kennen. 
4. Een krediet ‘Seinlijnen’ (€ 22.000, kapitaallast € 4.500 incl. rente, afschrijving 5 jaar) toe te kennen. 
5. Een krediet ‘MDT’s redvoertuigen’ (€ 16.000, kapitaallast € 4.100 incl. rente, afschrijving 4 jaar) toe te 

kennen. 
6. De begrotingswijziging 2021-3 vast te stellen. 
7. De wijzigingen in kredieten 2021, zoals opgenomen in hoofdstuk 7 van de Eerste Financiële Verkenning 2021, 

vast te stellen. 
 
14. Presentatie stand van zaken programma huisvesting 
-  
 
15. Rondvraag 
-  
 



  

Pagina 3 van 3 
 

16. Sluiting  
-  
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gelderland op 28 
oktober 2021. 
 
 
drs. D.G.L. Kransen     dhr. A.J.M. Heerts  
secretaris      voorzitter 


